
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 01/07/2025 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Επί τρία συναπτά έτη σχολεία σε λυόμενα στο Ηράκλειο Κρήτης» 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Συμφώνως κοινής ανακοίνωσης των Συλλόγων Γονέων του 53ου και 54ου Δημοτικού 

Σχολείου Ηρακλείου Κρήτης, τα οποία στεγάζονται στο κτίριο της πρώην Παιδαγωγικής 

Ακαδημίας που υπολειτουργεί, τονίζεται μεταξύ των άλλων ότι «…τρία ολόκληρα χρόνια 

(36 μήνες) και είμαστε ακόμα πριν τα μισά ενός έργου που, βάσει σύμβασης, θα 

ολοκληρωνόταν σε 15 μήνες. Μάλιστα οι τελευταίες τρεις εβδομάδες της χρονιάς ήταν 

δραματικές για τα παιδιά και τους εκπαιδευτικούς. Μετά τον σεισμό των 6,1 Ρίχτερ στις 

22 Μαΐου, ακόμα μία πτέρυγα (8 αίθουσες) τέθηκε εκτός λειτουργίας ως εξαιρετικά 

επικίνδυνη. Οι πρώτες μέρες μετά τον σεισμό έφεραν στο σχολείο τον αντιδήμαρχο και 

τους υπευθύνους της Τεχνικής Υπηρεσίας, οι οποίοι δήλωναν εμφατικά στα ΜΜΕ πως 

σε λίγες μέρες θα μας παρέδιδαν έστω το ισόγειο του βορινού κτιρίου. Μόλις όμως 

έφυγαν τα ΜΜΕ, εξαφανίστηκαν και εκείνοι…Τελικά, τα παιδιά της έκτης τάξης, που τον 

περασμένο Απρίλιο εξέφρασαν στον δήμαρχο το παράπονό τους ότι δεν θα προλάβουν 

φτιαγμένο το σχολείο τους, ολοκλήρωσαν το σχολικό έτος χωρίς καν αίθουσες, κάνοντας 

μάθημα στοιβαγμένα σε βοηθητικούς χώρους, ακόμα και στα γραφεία των δασκάλων». 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεστε όπως προβείτε άμεσα στις δέουσες ενέργειες προκειμένου η ερχόμενη 

σχολική χρονιά (2025-26) να βρει τα αναφερόμενα σχολεία στα ανακατασκευασμένα 

τους κτήρια και στους συναφείς λειτουργικούς τους χώρους, ώστε να εκλείψει επιτέλους 

η αναστάτωση των τριών τελευταίων ετών λόγω της λειτουργίας αυτών σε λυόμενα; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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